
Z á p i s 
z jednání SR JAMU konaného dne 19. 10. 2018 

 
Přítomni: Mgr. Václav Božek, David Dittrich, ThDr. Ing. L.Evžen Martinec, OSA, Jiří 

Morávek,  Mgr. Jiří Nantl, LL.M., Ing. Jiří Kadrnka, Ing. Jana Říhová, Ing. 
Michal Štefl, Ing. Martin Slezák, MBA., JUDr. Eliška Wagnerová, Ph.D. 

Omluveni: MgA. Martin Glaser, MgA. David Mareček Ph.D., MgA. Stanislav Moša, 
MgA. Boleslav Polívka, Prof. MVDr. Vladimír Večerek CSc. 

 
1. Zahájení 
Předseda SR Ing. Slezák přivítal členy SR JAMU. Poté členové odsouhlasili program. 
Jednání otevřelo umělecké vystoupení studentky 2. ročníku navazujícího magisterského studia 
hry na flétnu na HF JAMU Marie Mikhailové s dvěma komorními skladbami: Johan 
Sebastian Bach – Boureé z Partity pro flétnu sólo a Ástor Piazzola – Tango Etude č.5.  
 
Program: 

1. Zahájení  
2. Návrh na schválení úpravy rozpočtu na rok 2018 schválený Akademickým senátem 

JAMU 10. 9. 2018 
3. Návrh na schválení Plánu realizace Strategického záměru JAMU pro rok 2019 – po 

schválení Akademickým senátem JAMU 8. 10. 2018 
4. K vyjádření Návrh Institucionálního plánu JAMU na léta 2019-2020 - po schválení 

Akademickým senátem JAMU 8. 10. 2018 
5. Různé 

 
 

2. Návrh na schválení úpravy rozpočtu na rok 2018 
Kvestorka seznámila Správní radu s tím, že v červnu MŠMT rozdělilo VVŠ mimořádný příděl 
v částce 250 mil. Kč. Pro JAMU se jednalo o 2.511 tis. Kč. Částka byla rozdělena na 
osobních nákladech. Dále došlo k úpravě Reprodukce majetku, neboť se nepodařilo získat EP 
„Podpora rozvoje studijního prostředí na VŠ“, tudíž musely být 4 položky přesunuty do 
Reprodukce majetku a hrazeny z vlastních zdrojů, z prostředků FRIMu. Jednalo se o židle 
v aule na HF JAMU, nábytek pro DF - do výukové místnosti a kamerové a počítačové prvky.  
Závěr: Správní rada jednomyslně schválila návrh na úpravu rozpočtu pro rok 2018.  
 
3. Návrh na schválení Plánu realizace Strategického záměru JAMU pro rok 2019 
Kvestorka seznámila SR JAMU s Plánem realizace na rok 2019 – jedná se o prioritní cíle na 
rok 2019, zejména o zajišťování kvality, kterou se zabývá od února 2018 nová prorektorka 
prof. Macková. Byla zřízena Rada pro vnitřní hodnocení kvality a vypracována Sebehodnotící 
zpráva, která je součásti přílohy k Akreditacím. Dále je nově vypracovaný systém studijních 
programů na DF. V rámci Internacionalizace se uzavírá smlouva s Royal Conservatory of 
Music Den Haag. Byl zřízen interní Fond rozvoje výzkumně vzdělávací činnosti, který by měl 
být motivací pro mladé pedagogy. V neposlední řadě se hledá nová metodika hodnocení 
výstupů tzv. Metodika 17+. JAMU přijalo nový projekt v částce 1 mil. Kč Digitalizace na 
VVŠ, jehož součástí jsou i elektronické podpisy a elektronická pečeť. Osnovu plánu 
investičních aktivit JAMU pro rok 2019 poprvé vyžaduje MŠMT, proto je součástí 
schvalovacího procesu.  
Diskuze: Ing. Štefl poznamenal, že je lepší méně cílů a větší kvalita těchto cílů. Mgr. Nantl 
hovořil o Metodice 17+ společně s Ing. Říhovou, která upřesnila, že Metodika je momentálně 
v implementačním období včetně financí. Rozpočet na letošní rok se předpokládá ve stejné 
výši. Ing. Kadrnka upozornil, že je Plán realizace zejména v kompetenci AS JAMU, než SR 



JAMU, jedná se spíše o formální záležitost. David Dittrich se pochvalně vyjádřil o spolupráci 
JAMU s Royal Conservatory of Music Den Haag v oboru historické interpretace. 
Závěr: Správní rada jednomyslně schválila Návrh na schválení Plánu realizace Strategického 
záměru JAMU pro rok 2019. 
 
4. K vyjádření Návrh Institucionálního plánu JAMU na léta 2019-2020 
MŠMT nevyžaduje schvalování tohoto materiálu, SR JAMU se vyjadřuje až k jeho plnění. 
Vychází se z Dlouhodobého záměru, jedná se o konkrétní indikátory, které se budou postupně 
plnit.  
Diskuze: Ing. Kadrnka si povšiml, že se procentuálně snížily koncerty a vystoupení na DF. 
Byl to záměr, neboť tím trpěla výuka, tudíž se snížila produkce veřejných vystoupení.  
Závěr: SR JAMU bere Návrh Institucionálního plánu JAMU na léta 2019 – 2020 na vědomí.  
 
5. Různé 
Rektor Oslzlý seznámil členy SR JAMU s tím, že od 11. 10. má JAMU nového prorektora pro 
tvůrčí činnosti doc. MgA. Marka Hlavicu, který nastoupil po smrti prof. Josefa Kovalčuka. 
Tímto pan rektor vzpomenul na úmrtí prorektora prof. Josefa Kovalčuka, které bylo pro 
JAMU velkou odbornou i lidskou ztrátou, stejně tak úmrtí pedagožky prof. MgA. Niky 
Brettschneiderové, která zemřela ve stejný den. Rektor pozval přítomné na inscenaci Zítra to 
spustíme v režii prof. Ivo Krobota, která se momentálně hraje v Divadle na Orlí.  
David Dittrich informoval přítomné, že se Brno stalo v rámci Unesca městem hudby. Jedná se 
o spolupráci s 30 zahraničními městy a univerzitami, proto by bylo dobré zapojit i JAMU. Jiří 
Morávek, jehož firma se pohybuje v oblasti univerzitního marketingu, informoval přítomné o 
oslavách VVŠ v příštím roce. Součástí bude i výstava insignií, které se JAMU zúčastní. 
Termín je ještě v řešení. 
 
Předseda Ing. Martin Slezák poděkoval zúčastněným za účast, za diskusi a za aktivity 
v průběhu jednání SR JAMU a následně ukončil jednání SR JAMU. 
 

 
 

Zapsala: Mgr. Dozbabová       Verifikoval: Ing. Martin Slezák 
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